
Grundejerforeningen Lavendelvej/Kamillevej 

Bestyrelsesmøde d. 29. november 2018 kl. 19.00 hos Klaus Hjort-Enemark 

Deltagere: 

Jens Erik Andersen 

Klaus Hjort-Enemark 

Jørgen Fink (ref.) 

Afbud: 

Jan Gamborg Enevoldsen  

Fraværende: 

Ina Lie Schorpen 

 

1. Referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Godkendt 

 
2. Arbejdsaften 2018 (evaluering) 

Arbejdsaftenen forløb pænt men med lidt mindre deltagelse end i foråret. 

 

3. Generalforsamling 2019 

Datoen blev fastlagt til d. 5. marts. Jens Erik undersøger om det som sædvanlig kan være på Lyshøjskolen. 
Der skal findes et par kandidater til bestyrelsen (inkl. suppleanter). 

Bestyrelsen vil fremlægge forslag om nedlæggelse af legeplads, da den nuværende kræver 
hovedrenovering, jf. den inspektionsrapport vi har modtaget. Vi vil til generalforsamlingen fremlægge pris 
for hovedrenovering. Jens Erik har indhentet tilbud fra tømrer på en total udskiftning. Det blev aftalt at 
Jørgen indhenter alternativt tilbud. 

 

4. Masterplan for vedligeholdelse af vej 

Det blev aftalt at lave mindre justeringer, se vedhæftede. Det vurderes ikke, at der er behov for at udskifte 
asfalt i 2019. 

 

5. Løbende sager med underleverandører 

Schultz: 



- Der er aftale om beskæring af hegn mod Bygmarken, boldbanerne m.v. én gang årligt (efterår). 
Rabatterne skal klippes to gange (tidlig forår og efterår) 

- Fejning af vej: Dette er ikke sket i år. Præciseres næste år, at det skal ske to gange, første gang skal 
være tidlig forår 

- Snerydning for den kommende vinter er aftalt 

Mads Havemand:  

- OK nu efter at han er blevet rykket flere gange 

Liste over løbende sager: 

- OK 

Forslag fra grundejer:  

- Fælles klipning af contoneaster langs stamvejen 
- Vejbelysning forbedres 
- Klipning/styning af vejtræer 

Følgende blev vedtaget: Træerne skal beskæres evt. som ”kugle”, hvis de er egnede til dette. Dette skal 
nærmere undersøges 

 
6. Økonomi status 

Økonomien ser fin ud 

7. Evt. 

Næste møde er tirsdag d. 5. februar kl. 19.00 


